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Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
 
Inleiding 
Via raadsinformatiebrief nr 2021-61 van 27 juli 2021 bent u geïnformeerd over integraal riviermanagement 
(IRM). In deze brief is aangekondigd dat er een bijeenkomst zou komen met de dorpsbelangenorganisaties 
(DBO’s) en LTO. Deze bijeenkomsten hebben 1 december jl. plaatsgevonden. Via deze 
raadsinformatiebrief informeert het college u over deze bijeenkomsten. 
 
Kernboodschap 
In raadsbrief 2021-61 is aangegeven wat de mogelijke consequenties zijn van IRM voor ons gebied. Wij 
vinden het belangrijk de DBO’s en LTO tijdig te betrekken bij dit proces. Daarom hebben op 1 december jl. 
twee bijeenkomsten plaatsgevonden. Medewerkers van het programma IRM hebben uitleg gegeven over 
het proces tot nu toe. Zij hebben daarnaast ook toelichting gegeven over het vervolg. Centraal hierbij staat 
de vraag hoe de omgeving betrokken kan worden. De rol van de gemeente in dit proces is met name 
faciliterend en het bijeenbrengen van partijen. 
 
Context     
X Actueel maatschappelijk onderwerp/probleem 

☐ Collegeprogramma 

☐ Motie/amendement/toezegging 

☐ Anders, namelijk  
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Inhoudelijke boodschap 
Op 1 december jl. hebben medewerkers van het programma uitleg gegeven over het programma IRM. 
Daarbij waren aanwezig een afvaardiging van de DBO’s (in ieder geval Spijk, Lobith Tolkamer, Herwen en 
Pannerden) LTO de Liemers. 
 
Binnen IRM werken regionale overheden en het Rijk vanuit één gezamenlijke visie samen aan een veilig, 
bevaarbaar, vitaal en aantrekkelijk Maas- en Rijngebied. Duurzaam te beheren en voorbereid op de 
toekomst. Dat wil Rijk, diverse provincies en diverse Waterschappen (de trekker van IRM) doen met 
inbreng van maatschappelijke organisaties en andere belangengroeperingen en kennisinstellingen. 
IRM wordt uiteindelijk een Programma onder de nieuwe Omgevingswet (landelijk speerpunt). In dit 
programma wordt een integrale visie op het rivierengebied gemaakt, waarbij nieuw beleid wordt gemaakt 
voor afvoercapaciteit en bodemligging.  
 
IRM is voor ons gebied belangrijk vanwege de nabijheid van grote rivieren (Rijn, Waal, Pannerdensch 
Kanaal en IJssel), maar ook vanwege de reservering die op het Rijnstrangengebied ligt. Dat is ook de reden 
voor het college geweest om hier actief mee te communiceren richting onze inwoners en 
belangengroeperingen. 
 
De rol van de gemeente is om ervoor te zorgen dat naast informatie ook de betrokkenen in het gebied in 
stelling worden gebracht, als onderdeel van de IRM participatie. De gemeente zal dit proces binnen IRM 
bewaken en mogelijk faciliteren. Met de omgevingsmanager IRM, mede verantwoordelijk voor de IRM 
participatie, is hierover goed contact.  
 
Ten aanzien van de inhoud kan worden aangegeven dat tot op heden vooral veel informatie is verzameld. 
Dit moet eind 2022 leiden tot een notitie Kansrijke Alternatieven waaruit in 2023 en 2024 een 
voorkeursvariant wordt herleid. Dit proces wordt in het kort in onderstaande figuur weergegeven. Groen is 
klaar, blauw moet nog uitgewerkt worden. 
 
Het programmateam en de gemeente Zevenaar hebben aangegeven dat zij het komend jaar de DBO’s en 
LTO actief informeren. Voor de zomer vindt een bijeenkomst plaats, waarbij het onderwerp participatie op 
de agenda staat. Mocht het gebied Rijnstrangen nadrukkelijk deel uitmaken van de kansrijke alternatieven, 
dan volgt eind 2022 een brede gebiedsbijeenkomst.  
De DBO’s en LTO hebben de bijeenkomst van 1 december als verhelderend ervaren en zij kunnen zich 
vinden in de gemaakte afspraken over te organiseren bijeenkomsten in 2022. Met LTO is ook nadrukkelijk 
gesproken over hun rol in het IRM-proces. LTO is daarbij wel betrokken met een kleine afvaardiging, maar 
de input is beperkt. Partijen gaan nadenken hoe zij daar mee invulling aan kunnen geven. 
 
Indien u ook zelf actief geïnformeerd wilt worden, dan kunt u zich aanmelden voor de nieuwsbrief. Ga 
daarvoor naar de site https://www.bouwplaatsirm.nl. 
 

https://www.bouwplaatsirm.nl/


 

 

 
 
Communicatie en vervolgproces 
 
De DBO’s en LTO hebben de presentatie ontvangen. Wanneer duidelijk is of het Rijnstrangen gebied deel 
uit maakt van de kansrijke alternatieven, worden inwoners geïnformeerd en betrokken.    
 
Vervolgproces 
In 2022 vindt waarschijnlijk voor de vakantie nog een bijeenkomst plaats met de DBO’s en LTO. Mocht 
daar aanleiding toe zijn, dan informeren wij u via een RIB. Mogelijk is er eind 2022 een brede bijeenkomst 
voor alle inwoners. U wordt daarover geïnformeerd.  
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Zevenaar, 
 
     
 
Danielle Jansen Lucien van Riswijk 
secretaris burgemeester 
 


